
Sammanfattning
Styrelsemöte Söderbärke hembygdsförening 1 juli 2024

Detta styrelsemöte hade som huvudpunkt att sammanfatta och reflektera över årets 
midsommarfirande på Hagudden.
Sammanfattningsvis kan sägas att allt gick lysande. Strax över 1000 personer betalade in sig 
och det är fler än vanligt. Till det tillkom barn upp till 12 år och folk med sockendräkt som 
gått in gratis.
Allt såldes slut, lotter, kaffe, kaffebröd, korv, Festis, Loka. Endast lite godis blev kvar. 
Styrelsen konstaterade att det var ett mycket lyckat midsommarfirande och vi hade fler 
spelmän än vanligt på scenen och massor av folk dansade runt majstången. Överskottet på 
firandet går till fasadrenoveringen.

Gällande fasadrenoveringen av huvudbyggnadens fasad mot Kyrkogatan så har första 
virkesleveransen nu anlänt till Bussgaraget i Nor som familjen Lindblad så vänligt lånat ut till 
oss. Styrelsen beslutade att vi alla nästa arbetsmåndag samlas där och grundmålar brädorna en 
första omgång med rödfärg. Ett sätt att något minska arbetskostnaderna.

Några förslag lades angående nästa års 100-årsfirande. Dock ska en arbetsgrupp så 
småningom träffas och återkomma till styrelsen.

Sammanfattat av 
Anna Falkengren
Sekreterare


